



## DEUTSCH

EU-Kommissarin Mariya Gabriel hat uns als TUM persönlich in das neu eingerichtete „Network of Innovative Higher Education Institutions“ aufgenommen. Ich betrachte das als internationale Anerkennung unserer Innovations- und Reformanstrengungen – und zugleich natürlich als Auftrag, uns noch stärker in die Debatte um die Zukunft von Bildung, Forschung und Innovation in Europa einzubringen. Das Ziel ist klar: Europa im globalen Wettbewerb um Talente und Technologien zu stärken.

Besonders freue ich mich auch, dass unser EuroTech-Partner Danmarks Tekniske Universitet (DTU) ebenfalls zu den ausgewählten Innovationsuniversitäten gehört.

<https://www.tum.de/die-tum/aktuelles/pressemitteilungen/details/37509>

## ENGLISH

EU Commissioner Mariya Gabriel has selected TUM as a founding member of the newly established "Network of Innovative Higher Education Institutions".

This is a wonderful indication of the international visibility with which TUM has again and again made decisive contributions to the innovative strength of our nation through TUM's persistent dynamics of renewal. And of course at the same time this strengthens our calling to have an even more effective impact on the future shape of education, research and innovation in Europe!

I'm particularly thrilled to see that our EuroTech partner Technical University of Denmark (DTU) is also among the selected innovation universities.

<https://www.tum.de/en/about-tum/news/press-releases/details/37510>